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PROTOKÓI, NR 28/05
Z POSIEDZENIA KOMISJI ROLNICTWA I INTEGRACJI Z UNIA

BUROPEJSKA
z dnia 31 sierpnia 2005 roku

Komisja Rolnictwa i Integracji z tJniq Europejskq rozpoezqla obrady

o godz.830 w skladzie wg listy obecnoéci stanowiqcej zalqcznik do niniejszego

protokotu, wg. nastqpuj 4cego porz4dku:

l. Rozpaftzenie ofert na material siewny na okres jesienny.

2. Informacja z wykonaniabudhetu Miasta i Gminy Jgdrzejów zaI pótrocze

2005 roku.

3. Sprawy róZne.

Na wstqpie Przewodniczqcy Komisji przywital wszystkich radnych

oraz zaproponowal rozpoczqcie posiedzenia od analizy pierwszego punktu.

Ad. I

Glos zabral przewodniczqcy komisji. Po przejrzeniu ofert muszQ przyznaó,

2e podane ceny materialu siewnego s4 bardzo wysokie.

Jezeli sytuacja sig nie poprawi to musimy siQ liczyó z tym,, 2e material

siewny nie zostanie sprzedany, poniewaZ rolnicy nie bedq go kupowaó po takich

cenach - powiedzia\ radny L. Sulek.

Obecna sytuacja wynika ztego, i2wczeéniej byty doplaty do zbó2 i cena byta

niZsza. Dzisiaj s4 to firmy prywatne, a ceny s4 konkurencyjne - powiedzial

radny J. Zipbiúski.

Radny S. Baraúski zaproponowal postawienie wniosku w sprawie ustalenia

dotacji gminnej do ceny materialu siewnego.

Komisia stawia wniosek:
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Ustalió dotacjp gminn4 w wysokoéci 307o ceny materialu siewnego

do jednego kwintala. Zarezerwowaó na ten cel okreSlone sumg pienipdzy

w budiecie na 2006 rok.

Jednosloínie Za

1 - nieobecnv

Ad.2

Glos zabral radny A. Gawlowski w sprawie remontu drogi Jasionna -

Kurniki. Droga ta nie zostala do samego korica wyremontowana, pozostalo

40 metrów do jej zakonczenia. Zgodnie z wczeéniejszymi zamierzeniami droga

tamialabyó zrobiona w caloÉci.

Radny S. Baraúski zaproponowal radnemu A. Gawlowskiemu, aby

przedstawil sytuacjg naczelnikowi wydzialu inwestycji i wystqpil o rozszerzenie

inwestycji o czqSó brakuj4c4 na drodze bezprzetargowej.

Radny J. ZiEbiúski przypomnial o spotkaniu, jakie mialo odbyó siQ

z burmistrzem, w celu rozdysponowania pozostalych érodków pieniqznych

z budowy kompleksu boisk sportowych.

lJwaíam, 2e powinnirímy poprosió burmistrza miasta oraz naczelntka

wydzialy inwestycji - powiedzial radny S. Baraáski

Na posiedzenie komisji przybyl burmistrz - pan M. Wolski oraz pracownik

wydzialu inwestycji - pan J. Glogowski

Glos zabral radny J. Zigbiírski pytajEc, jaka lauota pieniqdzy zostanie

zwrócona z boisk i czy sqjuz jakiei propozycje wykorzystania tych írodków.

Na chwilE obecnq jeszcze pieni4dze nie wplynqly do Gminy,

ale najprawdopodobniej bgdzie to kwota 300 tys. zl. Aby wlaéciwie je

rozdysponowaó, opracowujemy plan robót dróg gminnych. Chcialbym

przeznaczyó równieZ kwotE 50 tys. zlna prace remontowe w mieécie.

Co stanie siq z pieniqdzmi, które zostaly z inwestycji drogowych? - Zapytat

radny L. Sutek.
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Podpisane s4 juZ aneksy o przedluaenie robót drogowych, na drogach,

które nie zostaly dokoric zone. MyélE, ze paristwo powinni równieZ wysun4ó

swoje propozycje i wtedy wspólnie zadecydujemy jak rozdzielió te pieni4dze -

powiedziat burmistrz M' Wolski.

rJwa?am,Ze powinniémy dokoáczyó te inwestycje drogowe, które nie zostaly

zreal\zowane w catoÉci a dopiero rozpoczynaó nowe powiedzial radny

S. Baraírski.

Nie zgadzam siQ z tym. Ja od dlulszego czasu zabiegam o inwestycje

na moich drogach, i co roku nie s4 realizowane - powiedzial radny J' Zigbióski'

Chcialbym równie2 poruszyó sprawQ oczyszczalni w Zagaju' Co tam jest

zrobione? - ZapytaL przewodn iczqcy komisj i.

Musi tam byó jeszcze rozruch technologiczny Ízn. uaktywnió éciekami

,,bakterie" po to by oczyszczaln\a mogla dzialaó. Jest to proces

kilkutygodniowy. Oczyszczalnia ta bqdzie nadzorowana przez Zaklad

Wodoci4gów i najprawdopodobniej jest ju2 do odbioru'

Gmina wlobyla sporo pieniEdzy w tq inwestycj 9, a zglaszane sqinterwencje,

2e oczyszczalnianie nadaje siq do uzytku - powiedzial przewodnicz4cy komisji'

Na budow E tej oczyszczalni zostaly wyloZone Érodki z zewnqftz, nic nie

wiem, aby gmin a angalowala jakieé pieni4dze w jej budowg. IJwaZam równieZ,

2e gdyby oczyszczalnia nie spelniala wymogów i nie nadawala sig do u2ytku

Zaktad Wodoci4gów na pewno by j.j nie przeifi - powiedzial burmistrz

M. Wolski.

Glos zabral przewodnicz4cy komisji K. Swietlik. Chcialbym zwróció siE

do burmistrza z proébq o zakupienie przystanku dla dzieci przy drodze

wojewódzkiej.

Przystanek zostanie

wyrównaó tam teren, a

burmistrz M. Wolski.

zakupiony. W pierwszej kolejnoéci nale?y jednak

to wi42e siq z dodatkowymi kosztami - powiedziat

Burmistrz M. Wolski opuÉcil posiedzenie komisji.
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Chcialbym równieZ zwróció uwagQ na pobocza ptzy drogach.

S4nieoczyszczone z galEzi i krzewów, co utrudniabezpiecznqiazdg kierowcom

- powiedzial radny L. Sulek. Mam tu na uwadze drogq, do ChorzeW oraz drogq

Chorzewa - Lasków.

IJwaLam ze jest to takle sprawa nadleénictwa - powiedzial przewodniczqcy

komisji.

Zglaszalem problem wielokrotnie do nadleénictwa, ale nic nie robiq

w kierunku oczyszczenia tych dróg powiedzial radny L. Sulek.

Radny J. ZiEbinski zwrócit siq do przewodniczqcego komisji rewizyjnej -

pana S. Barariskiego, aby na posiedzeniu tej komisji poruszyó sprawQ

zatrudnieni a w Zar zqdzie B udynków M i e szkalnych.

Przerwa 9.50 - 10.05

Na posiedzenie komisji przybyt pracownik v"rydzialu inwestycji - pan

J. Glogowski. Poinformowal radnych, 2e pod koniec tygodnia dostan4

ostateczny wykaz dróg, które bEdqremontowane. Obecnie wykazten musi byó

zmodyfikowany o drogq Jasionna - Kurniki. Zakohczona równieZ musi byó

droga na Jakubów.

Radny S. Baraúski zapyfal o remont drogi od Klasztoru w kierunku

cmentarza. Droga ta na chwilE obecn4 zasypanajest grysem. Deszcz powoduje

zmywanie tej nawie rzchni.

Inwestycj a ta zostala rozpoczqta w puídziemiku ubiegtego roku. Przecirya

siE ona w czasie, poniewa2 jest tam problem zwiqzany z wyprowadzeniem

wody. W projekcie budowy tej drogi zalo2ono potrzebE utworzeniakraty,przez

któr4woda mialaby splywaó do kanalizacji deszczowej. Jest równieZ mozliwoéó

puszczenia tej wody przeznaszqdzialkEprzy ulicy katowickiej. Musimy jednak

rozmawiaó w tej sprawie z Generaln4 Dyrekcj4 Dróg Krajowych - powiedzial

pracownik wy dzialu inwestycyj nego.

Pracownik wydzialu inwestycyjnego - pan J. Glogowski, zwtócil siQ

do radnych, aby w miarg szybko podjqli decyzjq, które drogi chc4 jeszcze
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remontowaó w biez4cym roku. Cala procedura zwiqzana z ich remontem jest

doéó dluga, a mamy juZ okres jesienny. Zotganizuicie komisjE wyjazdow4

zobaczcie stan dróg i zadecydujcie o technologii - powiedzial pan J. Gtogowski.

Komisja zakohczyla obrady o godz. 11.45

Proto,kolowala

Jastyna Piskorczyk
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